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З А П И С Н И К 
са свечане (IV) седнице Скупштине Града Новог Сада одржане 15. октобра 2024. године, у згради 
Скупштине Града Новог Сада, Жарка Зрењанина 2, Велика сала, са почетком у 12 часова.  

Ток седнице је сниман. Снимак се прилаже уз Записник и чини његов саставни део. 
На основу података из електронског система за вођење седнице Скупштине Града Новог 

Сада, седници су присуствовали одборници: 
 

1.  МИЛАН АЛАНОВИЋ 38.  ДАНИЈЕЛА МАЛЕТИЋ 
2.  ВИОЛЕТА АРСИЋ 39.  ЈЕЛЕНА МАРИНКОВИЋ РАДОМИРОВИЋ 
3.  МАРКО АЧАНСКИ 40.  ЖЕЉКО МАТИЋ 
4.  ДАНИЛО БАБИЋ 41.  МАРИЈА МИЛАНКОВИЋ 
5.  СТЕВАН БАБИЋ 42.  РАДОМИР МИЛЕНКОВИЋ 
6.  МИЛЕНКО БАЧИНА 43.  ДРАГАН МИЛИЧЕВИЋ 
7.  КАТАРИНА БАУЛОВ 44.  МАЈА МРНУШТИК 
8.  МИША БАЧУЛОВ 45.  МАРИНА НЕДЕЉКОВИЋ 
9.  ВАСИЛИЈА БОЈИЋ 46.  ЛЕНА НЕШОВИЋ 
10.  ЦВИЈА ВАСИЋ 47.  ДРАГАН ПАЈИЋ 
11.  МЛАДЕН ВЕРНАЧКИ 48.  БРАНИСЛАВА ПАНДУРОВ 
12.  СЛОБОДАН ВЕСЕЛИНОВИЋ 49.  ИГОР ПЕЈЧИЋ 
13.  ПРИМ. ДР СЦ. МЕД. ВЛАДИМИР ВРСАЈКОВ 50.  БРАНКИЦА ПЕРИЋ 
14.  СЛОБОДАН ВУКАС 51.  МИРАН  ПОГАЧАР 
15.  ДЕЈАН ВУКОВИЋ 52.  ТАТЈАНА ПОКУШЕВСКИ 
16.  ДИНА ВУЧИНИЋ 53.  НИКОЛА ПОПОВИЋ 
17.  БОСИЉКА ДЕЛИЋ 54.  КРИСТИНА ПУПОВАЦ 
18.  САЊА ДРАШКО 55.  МИЛОРАД РЕЉИЋ 
19.  МИЛКО ДРОБЊАКОВИЋ 56.  СРЂАНА САМАРЏИЈА 
20.  ГОРАН ЂОКИЋ 57.  БАНЕ СВИТЛИЦА 
21.  ДУШАНКА ЂОКИЋ 58.  МАРИЈA СМИЉАНИЋ 
22.  МИЛАН ЂУРИЋ 59.  ИВАН СРДАНОВИЋ 
23.  КРИСТИНА  ЖАРИЋ 60.  ДОЦЕНТ ДР ДРАГАН СТАЈИЋ 
24.  БРАНКА ЗАРИЋ 61.  МИЛАН СТОЈЕВ 
25.  ДАМИР ЗЛОЈУТРО 62.  ИВАН СТРИБЕР 
26.  ПРОФ. ДР РУЖИЦА ИГИЋ 63.  МИЛОШ ТУБИЋ 
27.  ЈАСМИНА ИЛИЋ 64.  ПРОФ. ДР ВЕСНА ТУРКУЛОВ 
28.  БРАНИСЛАВ ЈОВОВИЋ 65.  САЊА УЗЕЛАЦ 
29.  ДРАГАНА ЈОВОВИЋ 66.  СЛАВЕНКО УНКОВИЋ 
30.  КРИСТИНА КАРАИЋ 67.  БОРИС ФЕЈДИ 
31.  ЂУЛА КИШ 68.  РАДОМИР ХАЏИБАБИЋ 
32.  НЕДЈЕЉКО КЛИСУРИЋ 69.  ДРАГАН ХЕМОН 
33.  НЕМАЊА КНЕЖЕВИЋ 70.  ПЕТАР ХОЛИК 
34.  СЛОБОДАН КОКАНОВИЋ 71.  МЛАДЕН ЦВИЈЕТИЋ 
35.  ДРАГАНА КРАГУЉАЦ 72.  ИГОР ЦРНОБАРАЦ 
36.  ПРОФ. ДР ВЕЉКО КРСТОНОШИЋ   
37.  ДУШКО ЛОНЧАР   

 
На основу података из електронског система за вођење седнице Скупштине Града Новог 

Сада, седници нису присуствовали одборници: Биљана Пантић Пиља, Борислав Новаковић, Дејан 
Куља, Елпида Веселиновић, Жарко Мићин и Стеван Латиновић. 
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Свечану седницу Скупштине Града Новог Сада је отворила и њеним радом 
руководила Дина Вучинић, председница Скупштине. 

 
Председница Скупштине је указала одборницама и одборницима који се још нису 

пријавили да пријаве присуство на седници уносом лозинке, како би се утврдио број 
присутних одборница и одборника на седници. 

 
Председница Скупштине је на основу службене евиденције утврдила да седници 

Скупштине Града присуствује 59 одборница и одборника, односно довољан број за 
пуноважан рад и одлучивање.  

 
Председница Скупштине је обавестила одборнице и одборнике да су је одборници 

Жарко Мићин и Биљана Пантић Пиља обавестили да су спречени да присуствују седници. 
 
Имајући у виду да је ово свечана седница Скупштине Града, председница 

Скупштине је указала одборницама и одборницима да ће Записник са III седнице бити 
разматран на првој наредној радној седници. 

 
Затим се прешло на утврђивање дневног реда. 
 
Предлог дневног реда достављен је одборницама и одборницима у сазиву 

седнице. 
 
На основу члана 85. став 2. тачка 5. Пословника Скупштине Града Новог Сада 

председница Скупштине је предложила да се споји расправа: 
 
- за тачке од 1. до 3, о предлозима одлука о додели Октобарске награде Новог 

Сада за 2024. годину. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 68 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за спајање расправе. 

 
- за тачке од 4. до 5, о предлозима одлука о додели Новембарске повеље Новог 

Сада за 2024. годину. 
 
 Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 71 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за спајање расправе. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени дневни ред у целини. 
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 71 
одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина једногласно утврдила  

 
ДНЕВНИ РЕД 

 
1. Предлог одлуке о додели Октобарске награде Новог Сада за 2024. годину 

Инклузивном мешовитом хору „ИСОН“ из Новог Сада 
2. Предлог одлуке о додели Октобарске награде Новог Сада за 2024. годину  

Мирјани Грдинић 
3. Предлог одлуке о додели Октобарске награде Новог Сада за 2024. годину  

Сањи Лаловић 
4. Предлог одлуке о додели Новембарске повеље Новог Сада за 2024. годину 

Факултету спорта и физичког васпитања Нови Сад 
5. Предлог одлуке о додели Новембарске повеље Новог Сада за 2024. годину  

DOO ZA NOVINSKO-IZDAVAČKU DELATNOST „MAGYAR SZÓ“  
LAPKIADÓ KFT, NOVI SAD 

 
 

Ад.број: 020-154/2024-I 
               020-155/2024-I 
               020-156/2024-I 
1 – 3. тачка дневног реда 

 
− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ДОДЕЛИ ОКТОБАРСКЕ НАГРАДЕ НОВОГ САДА  

ЗА 2024. ГОДИНУ ИНКЛУЗИВНОМ МЕШОВИТОМ ХОРУ „ИСОН“ ИЗ 
НОВОГ САДА 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ДОДЕЛИ ОКТОБАРСКЕ НАГРАДЕ НОВОГ САДА 
ЗА 2024. ГОДИНУ МИРЈАНИ ГРДИНИЋ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ДОДЕЛИ ОКТОБАРСКЕ НАГРАДЕ НОВОГ САДА 
ЗА 2024. ГОДИНУ САЊИ ЛАЛОВИЋ 

 
Предлоге одлука и закључака утврдила је Комисија за обележавање празника и 

доделу признања Града. 
  
Председница Скупштине је упитала да ли Бранкица Перић, председница 

Комисије, жели да изнесе допунско образложење предлога.  
 

Бранкица Перић, председница Комисије за обележавање празника и доделу 
признања Града, представник предлагача: „Октобарска награда Новог Сада додељује се 
поводом 23. октобра – Дана ослобођења Новог Сада, као друштвено признање за изузетне 
резултате у раду и највиша достигнућа и остварења у области привреде, друштвених и 
других делатности. Награда се може доделити за изузетна остварења, и то у областима: 
науке, културе и уметности, односно свих видова стваралаштва (књижевног, музичког, 
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музичко-сценског, филмског, радио-телевизијског, ликовног, примењене уметности и 
дизајна), публицистике и новинарства у свим облицима информисања, планирања и 
уређења простора и насеља, архитектуре и градитељства, проналазаштва, развоја нових 
технологија и усвојених нових технолошких система, унапређења и заштите животне 
средине, просвете и развоја школства, спорта и постигнутих спортских резултата, 
здравства и здравствене заштите и социјалног и хуманитарног рада. Награда се може 
доделити грађанину или групи грађана за заједничко дело или остварење, који раде или су 
радили на територији Града Новог Сада, као и предузећима, установама и другим 
организацијама чије седиште је на територији Града Новог Сада. Комисији за 
обележавање празника и доделу признања Града поднето је укупно 14 иницијатива за које 
је утврђено да су поднете у складу са Одлуком, те је на седници од 8. октобра 2024. 
године Комисија утврдила предлоге одлука о додели Октобарске награде, и то: 
ИНКЛУЗИВНОМ МЕШОВИТОМ ХОРУ „ИСОН“ ИЗ НОВОГ САДА, МИРЈАНИ 
ГРДИНИЋ, професорки специјалисти методике наставе књижевности и српског језика, и 
САЊИ ЛАЛОВИЋ, професорки српског језика и књижевности. Комисија предлаже да се 
Инклузивном мешовитом хору „Исон“ из Новог Сада Награда додели за изузетна 
остварења у музичко-сценском стваралаштву и тон који подстиче заједништво и 
једнакост у хармонији културе, традиције и образовања. Хор је основан 2004. године за 
потребе школске светосавске свечаности, а први званични наступ је имао 27. јануара 
2005. године на Светосавској академији Школе за основно и средње образовање „Милан 
Петровић“. Оснивач и музички руководилац Хора је Миша Близанац, професор историје у 
Школи. Хор „Исон“ окупља децу са сметњама у развоју и особе са инвалидитетом, 
наставнике и професоре Школе, ученике и професоре из других школа, родитеље, 
студенте и све друге људе који желе да се укључе у рад Хора. Данас Хор „Исон“ окупља 
више од 70 чланова и стално се показује интересовање за укључивање у рад Хора нових 
чланова. Основни циљеви Хора „Исон“ су: музико терапија, социјализација деце са 
сметњама у развоју, креирање слободног времена, изградња позитивних ставова ближе 
околине према особама са сметњама у развоју, елиминација стереотипа ради њиховог 
интегрисања у друштво, лична афирмација појединца у Хору и заједнички рад ради 
савладавања препрека за интеграцију у све друштвене мреже. Учесник је међународног 
инклузивног фестивала „Срца у хармонији“ који се одржава у организацији Европске 
хорске асоцијације „Europa Cantat“ и представља европски пројекат укључивања 
појединаца и особа са инвалидитетом у друштво, а организује се у бројним градовима 
Европе и Србије и химна Хора „Молитва“ је једна од химни овог фестивала. Хор је 
носилац је Пројекта „Ми смо једнаки зар не?“ који је осмишљен да особе са 
инвалидитетом гостују у школама и вртићима и да причају о инвалидитету и позивају 
вршњаке да заједно певају. Са Фландријском хорском асоцијацијом и шпанском 
асоцијацијом, „Исон“ је као једини мешовито-инклузивни хор у Европи организатор 
разних промоција инклузије и особа са инвалидитетом. Под покровитељством државних и 
покрајинских органа, ради промоције социјалне инклузије особа са инвалидитетом, Хор 
„Исон“  је учествовао на многобројним фестивалима организованим у земљи и 
иностранству, од којих се може издвојити учешће у Москви по позиву највећег фестивала 
хорова деце и омладине „Звуци Москве“. На свечаностима београдско-карловачке 
митрополије у Београду 2013. године, а поводом Миланског Едикта, Хору „Исон“ и 
Миодрагу Миши Близанцу, диригенту и оснивачу, додељена је специјална духовна 
повеља за изузетан допринос у промоцији вере и културе Србије. И у наредном периоду 
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Хор „Исон“ ће својим наступима и гостовањима приказати постигнути висок ниво 
инклузије особа са сметњама у развоју и инвалидитетом са истицањем културне 
различитости ради укључивања младих и свих слојева друштва са основним циљем нулте 
толеранције према било којем облику дискриминације и уједно промовисати најлепше 
елементе наше културе, традиције и образовања, јер то могу само чланови инклузивно-
мешовитог хора „Исон“ који нису различити од нас, већ су благословени. 

Комисија предлаже да се Мирјани Грдинић, професорки специјалисти методике 
наставе књижевности и српског језика из Новог Сада Награда додели за писану реч и 
висок степен стручности, методичке и педагошке обучености за рад, који ће остати трајно 
уткани у наслеђе књижевности и српског језика. Мирјана Грдинић је рођена 1956. године 
у Београду, Основну школу „Моша Пијаде“ завршила је у Ердевику, а у Новом Саду 
школовање наставља по породичној традицији у Гимназији „Јован Јовановић Змај“. 
Дипломирала је на Филозофском факултету у Новом Саду на коме је завршила 
специјалистичке студије из области методике наставе и књижевности српског језика и 
стекла звање професор специјалиста методике наставе књижевности и српског језика. На 
Факултету драмских уметности у Новом Саду завршила је програм образовања култура 
говора и стекла звање предавача културе говора. Професорску каријеру започела је у 
Основној школи „Светозар Марковић – Тоза“ у Новом Саду, а од 2002. године је 
професор књижевности и српског језика у Гимназији „Јован Јовановић Змај“. Ментор је 
на Филозофском факултету и то на Одсеку за српску књижевности и Одсеку за српски 
језик и лингвистику и на Одсеку за компаративне књижевности. У свом професионалном 
раду предано је припремала ученике за такмичења из српског језика и језичке културе на 
свим нивоима, а посебно за републичко такмичење које се сваке године одржава у 
Тршићу на којима су ученици са великим успехом освојили највише републичке награде. 
Због великог броја освојених републичких награда и активног учешћа у раду друштва, 
Мирјана је 2012. године изабрана у Управни одбор Друштва за српски језик и 
књижевност у коме је и данас, чиме је допринела и слави Гимназије и слави Града Новог 
Сада и Војводине. Сарадник је Правног факултета у Новом Саду и аутор Приручника и 
збирке из српског језика и језичке културе за полагање пријемног испита. Стручни 
сарадник је у многим културним институцијама, реализатор је и аутор мултимедијалне 
изложбе „Јелисавета Савка Суботић – Новосађанка испред свог али и нашег времена“ која 
је одржана у Градској библиотеци. Носилац је значајних награда и признања на којима је 
проглашена за најуспешнијег професора ментора, признања за освојене надпросечне 
резултате са ученицима на Књижевној олимпијади, а 2024. године добитник је признања 
за висок степен стручности методичке и педагошке обучености за рад. Мирјана Грдинић 
је један од највећих стручњака за књижевност и српски језик. 

Комисија предлаже да се Сањи Лаловић, професорки српског језика и 
књижевности, Награда додели за изузетнo остварењe постигнутo у области просвете, 
којим се негује српски језик и књижевност и подстиче виши ниво образовања и васпитања 
ученика, као и културно и историјско представљање традиције за очување српске 
књижевности. Сања Лаловић рођена је 1972. године у Новом Саду, основну школу је 
завршила у Степановићеву, а средње образовање стекла у Гимназији „Светозар 
Марковић“ и дипломирала на Филозофском факултету – смер српски језик и књижевност. 
У просвети, као наставник српског језика и књижевности, радила је у више основних 
школа, а од 2013. године предаје у Основној школи „Душан Радовић“ у Новом Саду где је 
радила и на пословима библиотекара и код ученика развијала љубав према књижевности. 
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Организовала је разне сусрете и дружења са писцима и поред посла библиотекара 
преузела обављање послова наставника из српског књижевног језика те са ученицима 
остварила значајне резултате на свим нивоима такмичења. Поред образовног дела, у раду 
Сање Лаловић изражен је и васпитни утицај на ученике и решавање проблема у сарадњи 
са породицом и надлежним институцијама. Учесник је и координатор многобројних 
пројеката у Школи од којих се истиче њено ангажовање кроз „Смотру стваралаштва  - 
Читалићи“ где обавља улогу градског координатора и подстиче колеге и ученике да на 
овом такмичењу освајају бројне републичке награде. Паралелно са васпитно-образовним 
радом Сања Лаловић је активна и на пољу сарадње са бројним културним установама и 
носилац је годишње организације културног програма путовања најбољих ђака из Новог 
Сада на Крф и Видо, која се реализује у оквиру дугогодишње пријатељске сарадње Града 
Новог Сада са Градом Крфом. У реализацији наведеног програма именована са 
ученицима припрема програм који представља нашу историју, књижевно и музичко 
стваралаштво и културно. Сања Лаловић је за хуманитарни рад у Српској православној 
цркви и Цркви Вазнесења Господњег на Клиси награђена граматом Добротворне установе 
Епархије бачке „Владика Платон Атанацковић“. Комисији за обележавање празника и 
доделу признања Града предлаже Скупштини да донесе одлуке у предложеном тексту као 
и закључак о висини новчаног износа Награде који се додељује у износу од 130.000,00 
динара по добитнику.“  
 

        С обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 
предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о предлозима 
одлука.  

 
       У претресу су учествовали: проф. др Вељко Крстоношић, Душанка Ђокић и 

Данијела Малетић. 
 
             Проф. др Вељко Крстоношић, председник Одборничке групе „Демократска 
странка, Покрет слободних грађана и Зелено леви фронт“: „Говорим у своје име и у име 
одборника опозиције у Скупштини Града Новог Сада. Сматрамо да међу предложеним 
кандидатима и институцијама ове године није било лако донети одлуку коме доделити 
награду. Поред тога, ми ћемо подржати све ове предложене кандидате за Октобарску 
награду, јер сматрамо да иду у добре руке. Такође, иако није тачка дневног реда, осврнућу 
се и у на Новембарску повељу да се поново не јављам, подржаћемо и оно што сте 
предложили за Новембарску повељу. Сматрамо да предлози за Новембарску повељу иду 
институцијама које славе вишедеценијске јубилеје и као такви заслужују да добију 
награду ове Скупштине. Због тога, одборници опозиције ће гласати за све тачке дневног 
реда које су данас предложене.“ 
 

     Душанка Ђокић, председница Одборничке групе „Социјалистичка партија Србије -
Јединствена Србија“: „Мени је изузетна част да данас говорим на овој свечаној седници 
посебна част и за говорника који је афирмативно говорио о нашим данашим лауреатима 
за доделу Октобарске награде и Новембарске повеље. Размишљала сам шта је заједничко 
за све ове кандидате, носиоце овог врло важних признања и онда сам схватила главни 
термин, главна реч која их спаја јесте култура у оном најширем значењу културе и с 
обзиром да је свечана седница искористићу прилику и за цитате везане за културу. Дакле, 
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култура је атрибут живота, оплемењивање човека у оном најширем смислу и управо је то 
оно што краси све ове кандидате. Рад на култури, борба за културу у сваком облику и у 
сваком медијуму од културе духа, културе медија, културе здравља. Дакле, сви елементи, 
сви сегменти културе су овде побројани, а онда још као врхунац борба и брига за језик, 
јер језик је крв и биће једног народа. У језику је побројан инвентар свега онога што један 
народ јесте и што треба да буде у једном друштву. Ако је музика једна од главних и 
основних медијума културе и уз гесло „музика може све“ Мешовити инклузивни хор 
„Исон“ је нешто на чега заиста морамо да будемо поносни. Оваквог типа мешовитог хора 
нема и када год говоримо о инклузији поменемо мешовити хор и онда кажемо да то је 
савршенство инклузије. Двадесет година постојања преко 6.500 наступа и шта су нам 
показали својим наступима – да нема баријера, да социјализација може да постоји унутар 
групе  а онда ти модели понашања и ван групе раде, да су премостили све препреке када 
су у питању стереотипи и предрасуде, када су радили на својој личној афирмацији, па и 
нас остале научили како афирмативно да гледамо на свет око себе. Дакле, показали су да 
препрека нема. Према томе, ми ћемо још данас говорити са ове говорнице о овом хору, 
јер заиста јесу понос Новог Сада и иде у праве руке награда за рад и посебна честитка 
наставницима, учитељима који раде са омладином и са децом. Е сад, наравно рад са 
омладином и децом јесте најважнији задатак у свакој  држави и отуда је мени посебно 
задовољство што моје колегинице добијају Октобарску награду: професорка Мирјана 
Грдинић, дугогодишњи професор Јовине гимназије и специјалиста методике наставе 
књижевности и колегиница Сања Лаловић из Основне школе „Душан Радовић“. Није ово 
случајно што су то управо наставници српског језика и књижевности и ја ћу сад 
искористити ову своју могућност за говорницом да кажем колико је овај предмет важан 
посебно у данашње време, то је базични предмет. Ако добро савладате свој матерењи 
језик онда ћете и све остале науке лако савладати. Дакле то је предмет који може да 
колерира са свим наставним садржајима, који у себи носи оне најосновније задатке и 
сазнајне и моралне и васпитне па и естетске. Видели сте у биографијама, добили смо их у 
материјалу колегинице Грдинић и Лаловић. То је сјајан рад у непосредној настави, али не 
само то, знате ли колико је времена потребно да би се припремио ученик за такмичење, 
републичко такмичење из језика, Књижевна олимпијада, менторски рад са младим 
колегама, драмске представе, књижевне вечери, дебатни клубови и онда питамо какав је 
то рад. Па то је рад који ви заправо на неки начин девалвирате када желите да га 
материјализујете. То је најлепши облик рада, јер то је једна духовна комуникација између 
ученика и наставника и то је у ствари највећа вредност тога. Можда се тај рад не вреднује 
брзо, али након много година када наши ученици стасају онда ми знамо да ли смо 
урадили прави посао или нисмо. Дакле, брига о језику, брига о младима је у корену ових 
наших награда и то је чини ми се пут којим треба да идемо и ја бих завршила ово 
излагање првом реченицом завештања о језику Стефана Немање: Чувај чедо моје мило 
језик као земљу, реч се може изгубити као град, као земља, као душа, а шта је народ 
изгуби ли језик, земљу, душу. Дакле, и да завршим, честитала би лауреатима, а исто тако 
и онај официјални део да испоштујем, Одборничка група Социјалистичке партије Србије 
– Јединствена Србија ће свим срцем гласати за ове предлоге.“ 
 

     Данијела Малетић: „Ја сам имала потребу да се јавим због првог предлога а то је 
хор „Исон“ из разлога што већ годинама сарађујем са њима и желела сам само мало да 
проширим причу о њима, јер то што је хор „Исон“ није једино чиме се они баве и како 
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промовишу по мени оно што је најбитније можда у данашње време а то је емпатија. 
Мислим да нам је емпатија врло битна за све што радимо а поготово за нашу децу, значи 
хор „Исон“ води Миша Близанац. Миша Близанац је велики ентузијаста који себе 
несебично даје и то се најбоље види на свим њиховим концертима. Онај ко је био на 
њиховим концертима зна како то изгледа и колико су та деца у ствари срећна и колико су 
задовољна са тиме што раде то што раде и што доприносе. Морам да проширим причу на 
Содару Филипус која се налази у Шајкашу која је такође основана да би деци која имају 
посебне потребе и деци са инвалидитетом помогла да за себе и за своје потребе зараде и 
обезбеде нешто, а Содара Филипус је сами знате шта је то је неки стари занат који је 
постојао и негде већ можда и замро, Миша Близанац је покушао да га оживи и да тој деци 
донесе неку сврху, да њихов живот постане богатији и племенитији, али оно што им се 
десило у последњем, пре годину, годину и по дана,  јесте да су доживели велики пожар и 
да имају велике проблеме да санирају последице тих пожара и један од разлога што сам за 
овом говорницом јесте да све добре људе који желе да помогну да их позовем да им 
помогнемо да обнове те објекте, да та деца поново могу да стану за те машине, да се осете 
лепо и да могу себи опет да обезбеде та средства која су им веома значајна и да могу да 
раде, а то знате да свако од нас жели. Толико. Подржаћемо све предлоге.“ 
 

Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председница Скупштине је 
закључила претрес и напоменула да ће се осваком предлогу гласати посебно. 
    

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о додели 
Октобарске награде Новог Сада за 2024. годину Инклузивном мешовитом хору „ИСОН“ 
из Новог Сада са предложеним закључком. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 72 

одборника гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  
 

ОДЛУКУ 
О ДОДЕЛИ ОКТОБАРСКЕ НАГРАДЕ НОВОГ САДА ЗА 2024. ГОДИНУ 

ИНКЛУЗИВНОМ МЕШОВИТОМ ХОРУ „ИСОН“ ИЗ НОВОГ САДА 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
и следећи 
 

ЗАКЉУЧАК 
 
Скупштина Града Новог Сада утврђује новчани износ Октобарске награде Новог 

Сада за 2024. годину Инклузивном мешовитом хору „ИСОН“ из Новог Сада, у висини од 
130.000,00 динара. 
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Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о додели 
Октобарске награде Новог Сада за 2024. годину Мирјани Грдинић са предложеним 
закључком. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 72 

одборника гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 
ОДЛУКУ 

О ДОДЕЛИ ОКТОБАРСКЕ НАГРАДЕ НОВОГ САДА ЗА 2024. ГОДИНУ 
 МИРЈАНИ ГРДИНИЋ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
и следећи 

ЗАКЉУЧАК 
 
Скупштина Града Новог Сада утврђује новчани износ Октобарске награде Новог 

Сада за 2024. годину Мирјани Грдинић, у висини од 130.000,00 динара. 
 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о додели 

Октобарске награде Новог Сада за 2024. годину Сањи Лаловић са предложеним 
закључком. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 70 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела    

 
ОДЛУКУ 

О ДОДЕЛИ ОКТОБАРСКЕ НАГРАДЕ НОВОГ САДА ЗА 2024. ГОДИНУ  
САЊИ ЛАЛОВИЋ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
и следећи 

ЗАКЉУЧАК 
 
 
Скупштина Града Новог Сада утврђује новчани износ Октобарске награде Новог 

Сада за 2024. годину Сањи Лаловић, у висини од 130.000,00 динара. 
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Председница Скупштине је честитала добитницима Октобарске награде Новог 

Сада за 2024. годину и пожелела им да и даље остварују изузетне резултате у свом раду. 
 

 
Ад.број: 020-157/2024-I 
                020-159/2024-I 
4 – 5. тачка дневног реда 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ДОДЕЛИ НОВЕМБАРСКЕ ПОВЕЉЕ НОВОГ 
САДА  
ЗА 2024. ГОДИНУ ФАКУЛТЕТУ СПОРТА И ФИЗИЧКОГ ВАСПИТАЊА 
НОВИ САД 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ДОДЕЛИ НОВЕМБАРСКЕ ПОВЕЉЕ НОВОГ 
САДА  
ЗА 2024. ГОДИНУ DOO ZA NOVINSKO-IZDAVAČKU DELATNOST  
„MAGYAR SZÓ“ LAPKIADÓ KFT, NOVI SAD 

 
Предлоге одлука и закључака утврдила је Комисија за обележавање празника и 

доделу признања Града. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли Бранкица Перић, председница 

Комисије, жели да изнесе допунско образложење предлога.  
 

  Бранкица Перић, председница Комисија за обележавање празника и доделу 
признања Града, представник предлагача: „Новембарска повеља Новог Сада додељује се 
поводом обележавања 9. новембра 1918. године – дана када је српска војска ослободила 
Нови Сад, и 25. новембра 1918. године - дана када је Велика Народна Скупштина Срба, 
Буњеваца и других Словена Баната, Бачке и Барање, донела одлуку о присаједињењу 
Војводине Краљевини Србији. Повеља се додељује грађанину или групи грађана за 
заједничке резултате и достигнућа остварена радом и заслугама у: неговању демократских 
традиција и јачању заједништва грађана Новог Сада; привредном развоју; духовном 
стваралаштву; здравственој и социјалној заштити, просвети, спорту и другим 
делатностима; хуманитарним и добротворним активностима и испољавању храбрости у 
ванредним ситуацијама, спасавању људских живота и спречавању материјалних штета. 
Повеља се може доделити и предузећима, установама и другим организацијама. Комисији 
за обележавање празника и доделу признања Града поднето је укупно 13 иницијатива за 
које је утврђено да су поднете у складу са Одлуком, те је на седници од 8. октобра 2024. 
године Комисија утврдила предлоге одлука о додели Новембарске повеље, и то: 
ФАКУЛТЕТУ СПОРТА И ФИЗИЧКОГ ВАСПИТАЊА НОВИ САД и DOO ZA 
NOVINSKO-IZDAVAČKU DELATNOST „MAGYAR SZÓ“ LAPKIADÓ KFT, NOVI SAD. 

 
Комисија предлаже да се Факултету спорта и физичког васпитања Нови Сад  

додели Новембарска повеља за изузетне резултате остварене током 50 година рада у 
образовању академског, научног и стручног кадра и изградњу будућности за знања, 
вештине и вредности у области физичког васпитања и спорта. Факултет спорта и 
физичког васпитања Нови Сад – Универзитета у Новом Саду основан је 22. априла 1974. 
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године са циљем да образује наставнике физичког васпитања за рад у организацијама које 
врше делатност основног и средњег образовања, образује стручњаке за рад у спортским 
организацијама и стручњаке за организацију и спровођење рекреације, да врши и 
унапређује стручни и научно-истраживачки рад у области физичке културе, да се стара о 
усавршавању стручњака физичке културе са високом стручном спремом и уводи студенте 
у стручни научно-истраживачки рад. Настава на Факултету је почела 9. децембра 1974. 
године и тај датум је прихваћен као Дан Факултета. Научно-истраживачки рад на 
Факултету започет је 1975. године и до сада је реализовано шест вишегодишњих научних 
пројеката, а за потребе научно-истраживачког рада набављена је савремена опрема за 
функционалну дијагностику, намењена истраживању у области физичке културе. Прва 
сарадња са иностраним факултетима остварена је 1976. године када су гости били 
професори са факултета из Будимпеште и Печуја, а потом из Братиславе и Софије, те је 
ова сарадња резултирала и са неколико споразума о међусобној сарадњи који се и данас 
реализују у оквиру међунaродних организација са бројним факултетима. За допринос 
квалитетном образовању и васпитању, унапређивању образовано-васпитне праксе и 
развоју научних достигнућа у области образовања и васпитања, Факултет спорта и 
физичког васпитања је добитник Светосавске награде. 

 
Комисија предлаже да се DOO ZA NOVINSKO-IZDAVAČKU DELATNOST 

„MAGYAR SZÓ“ LAPKIADÓ KFT, NOVI SAD додели Новембарска повеља за изузетне 
резултате остварене током 80 година рада у новинско-издавачкој делатности, на очувању 
културног идентитета војвођанских Мађара, и медијске разноликости у циљу јачања 
заједништва свих грађана. Д.о.о. за новинско-издавачку делатност Magyar Szo Lapkiado 
Kft., својом основном делатношћу на издавању јединог дневног листа на мађарском 
језику у Војводини: Magyar Szо, обавља делатност од општег интереса у области јавног 
информисања на мађарском језику. Од 1944. године Magyar Szo представља једну од 
најзначајнијих институција очувања свести о идентитету војвођанских Мађара. Његов 
главни задатак је објављивање тема које дотичу и интересују мањину као и актуелних 
информација у чему избор тема представља наглашени захтев за информисање на 
мађарском језику и у мађарском духу, ради преношења вести из Србије и Војводине 
према читаоцима и новинским агенцијама у Мађарској и другим прекограничним 
регијама у којима живе Мађари, као и према јавности Србије. Од фебруара 2011. године, 
на веб сајту је и простор на српском језику у којем места добијају изводи на српском 
језику из најважнијих натписа који су се у дану појавили у дневном листу. Све је то 
урађено због потребе читалаца и одрађено онако како приличи једној таквој организацији. 
Поред наведеног, посебна пажња се посвећује и припадницима млађих генерација, кроз 
издање месечног листа намењеног најмлађима, као и недељника, који су се 
трансформисали у васпитно-образовне и листове додатног градива, чији је циљ да деца 
мађарске националности што боље науче свој матерњи језик, а читаоцима истовремено и 
пружи бројне образовне садржаје. Значајно је споменути штампу дела уџбеника који се 
објављују на мањинским језицима, као и штампу издања поштанских марки са ликом 
Петефи Шандора, великог мађарског песника, која је издата поводом 200 година од 
његовог рођења, као и планирано издање пригодне марке поводом 80 година издавања 
дневног листа Magyar Szо, која ће се обележити 24. децембра 2024. године. Комисија за 
обележавање празника и доделу признања Града предлаже Скупштини да донесе одлуке у 
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предложеном тексту као и закључак о висини новчаног износа Награде који се додељује у 
износу од 130.000,00 динара по добитнику.“ 

 
    С обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 

предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о предлозима 
одлука.  

 
       У претресу су учествовали: Ђула Киш и Милан Алановић. 

 
            Ђула Киш, председник Одборничке групе „Vajdasági Magyar Szövetség - Dr. Pásztor 
Bálint - Savez Vojvođanskih Mađara - dr Balint Pastor“: „Одборничка група Савез 
војвођанских Мађара ће подржати предлоге за Новембарску повељу награду, награду која 
је јако битна и поред награде Октобарске награде и ја бих напоменуо и Фебруарску 
награду. Значи три награде које су најзначајније у Граду Новом Саду су некако сваке 
године на теми и данас ћемо расправљати и настављамо расправу о Новембарској повељи 
где бих нарочито истакао Новинско издавачку делатност или кућу Magyar Szо која је 
почела са радом крајем Другог светског рата у изузетно лошим условима, значи 1944. 
године и није престала до дана данашњег. Значи, имали смо и тешке услове 1990. година, 
сећамо се, имамо XXI век где дигитализација јако утичу на новинско-издавачку 
делатност, али све до дана данашњег Magyar Szо једноставно опстају и врши своју 
фукцију током 80 година. Ја бих напоменуо неке интересантне информације које још нису 
стигле до одборника. Јако је битно да нагласимо да Magyar Szо се не чита само у Новом 
Саду, значи чита се у целој Србији, ја би пре рекао целом свету. Зашто? Зато што у време 
док није било дигитализације свакодневно су слали у Аустралију, у Канаду, у Америку, 
значи у цели свет су слали авионом своје новине, а у данашње време знамо да 
папиролошку форму сад замењује дигитализација и на том послу су јако пуно уложили да 
би опстали једноставно на светском тржишту. Значи Magyar Szо није само градска 
новинска издавачка институција можемо је и тако назвати, него она се такмичи на 
светском тржишту. Ми смо подржали и дали предлог да се Magyar Szо одликује тиме зато 
што сматрамо да су награде и Октобарска и Новембарска повеља једна од најзначајнијих 
награда у Новом Саду. С тиме смо повезали и сву ту делатност која повезује не само Град 
и како смо мало пре чули ради на томе да развија мађарски језик код националне 
заједнице Мађара у Новом Саду и Војводини, него и повезује и два народа српски 
већински народ и мађарски народ. Зашто? Зато што су прихватили неке послове у неким 
моментима када Дневник није могао да издаје своју новину, значи они су штампали и 
Дневник једно време. Тако да можемо набрајати пуно, пуно информација где Magyar Szо 
стабилно стао уз Град Нови Сад да би допринео што бољем квалитетном животу 
Новосађана грађана Војводине и целе Србије. Тиме у вези желимо да се захвалимо 
Комисији која је донела добру одлуку, а са друге стране желимо подржати и Факултет за 
спорт и физичко васпитање пошто је Факултет један од најзначајнијих институција исто у 
Новом Саду који се бави развојем физичког васпитања и уопште спорта код младих у 
Новом Саду и без тога осећао бих да Нови Сад не би имао такав углед у свету да нема 
наших спортиста свугде не само овде него свугде у целој Србији.“ 
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      Милан Алановић: „Као прво испред Одборничке групе која је на неки начин 
потекла из спорта и увек има пуно везе са спортом, апсолутно сам сагласан са свим 
изнетим предлозима посебно са, наравно са тачком 4. и 5. пошто о њој данас дискутујемо, 
посебно да се Новембарска повеља додели Факултету спорта и физичког васпитања. Неко 
моје лично интимно осећање за тај Факултет је такво да сам просто био у жељи да 
упишем с времена тај Факултет али родитељи су ми претили избацивaњем из породичног 
тестамента ако  то урадим и силом прилика сам завршио у занату, али шта је ту је. 
Наравно да сам у потпуности сагласан са решењем које је предложено са новчаном 
наградом која томе следује чак некад мислим да су те новчане награде више симболичлне 
него што заиста могу бити од значаја за сам буџет. Посебно што неки мој лични дојам 
везано за људе који су на том факултету је да су то заправо оно што ми сматрамо 
ренесансним типовима људи широког образовања, укључени у све неке животне аспекта 
и са те тачке гледишта заиста мислим да је и тај факултет који често људи гледају са 
висине у односу на друге факултете је дао низ квалитетних људи и стручњака почевши од 
не знам, које ја лично познајем, проф. др Зорана Милошевића, господина Младића који је 
сада ректор Универзитета, па и до садашњих и прошлих декана Максимовића, Дрида који 
су просто стручњаци у својим областима, са друге стране некако ми делује да нису 
запоставили ни остале аспекте живота логике и наравно знања. У односу, у том делу имао 
бих само малу замерку због чега сам заправо и изашао за говорницу предлагачима то 
заправо није ни замерка, то је сугестија. Ове године такође две високошколске установе 
славе да кажем један озбиљан јубилеј од 70 година, то је Филозофски факултет у Новом 
Саду и ако се не варам Пољопривредни факултет у Новом Саду и мислим да би било од 
значаја на неки начин и тим двема друштвено значајним установама поклонити мали знак 
пажње, односно неку пажњу јер немамо сумње и имамо сазнања да су одатле потекли 
значајни кадрови како за ову земљу тако и за Град, а богами и за шири неки регион. Тако 
да ето просто у том делу ће бити сугестија да се о томе поведе рачуна. У односу на тачку 
5. немам никаквих примедби, апсолутно сам сагласан да се Новембарска повеља додели и 
предузећу Magyar Szо.“ 
 

Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председница Скупштине је 
закључила претрес и напоменула да ће се осваком предлогу гласати посебно. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о додели 

Новембарске повеље Новог Сада за 2024. годину Факултету спорта и физичког васпитања 
Нови Сад са предложеним закључком. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 72 

одборника гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 
ОДЛУКУ 

О ДОДЕЛИ НОВЕМБАРСКЕ ПОВЕЉЕ НОВОГ САДА ЗА 2024. ГОДИНУ 
ФАКУЛТЕТУ СПОРТА И ФИЗИЧКОГ ВАСПИТАЊА НОВИ САД 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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и следећи 
 

ЗАКЉУЧАК 
 
Скупштина Града Новог Сада утврђује новчани износ Новембарске повеље Новог 

Сада за 2024. годину Факултету спорта и физичког васпитања Нови Сад, у висини од 
130.000,00 динара. 

 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о додели 
Новембарске повеље Новог Сада за 2024. годину DOO ZA NOVINSKO-IZDAVAČKU 
DELATNOST „MAGYAR SZÓ“  LAPKIADÓ KFT, NOVI SAD са предложеним закључком. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 71 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела  

 
ОДЛУКУ 

О ДОДЕЛИ НОВЕМБАРСКЕ ПОВЕЉЕ НОВОГ САДА ЗА 2024. ГОДИНУ DOO ZA 
NOVINSKO-IZDAVAČKU DELATNOST „MAGYAR SZÓ“  LAPKIADÓ KFT, NOVI 

SAD 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
и следећи 

ЗАКЉУЧАК 
 
 
Скупштина Града Новог Сада утврђује новчани износ Новембарске повеље Новог 

Сада за 2024. годину DOO ZA NOVINSKO-IZDAVAČKU DELATNOST „MAGYAR SZÓ“  
LAPKIADÓ KFT, NOVI SAD, у висини од 130.000,00 динара. 
 

 
Председница Скупштине је честитала добитницима Новембарске повеље Новог 

Сада за 2024. годину и пожелела да и даље остварују изузетне резултате у областима 
свога рада. 

 
Председница Скупштине је позвала све присутне на коктел који је уприличен 

поводом данашње седнице.  
 

Председница Скупштине је закључила Свечану (IV) седницу Скупштине Града 
Новог Сада у 12,53 часова.  

 


	Председница Скупштине је објавила почетак гласања.
	Председница Скупштине је објавила почетак гласања.

